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Írásbeli választ igénylőkérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

„Látja-e esélyét annak, hogy a közeljövőben európai színvonalú „Nemzeti Labdarúgó
Aréna” épüljön Magyarországon? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gyenesei István
önkormányzati miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A labdarúgás a mai napig vitán felül a legnépszer űbb sportág hazánkban . E sportág olyan
magyar hírességekkel ajándékozta meg a világot, mint Puskás Ferenc, aki a legismerteb b
magyarok egyike, Kubala László, akinek az Fc Barcelona szurkolóinak adományaibó l
emelnek szobrot idén, s akit 1999-ben a katalán óriásklub történetének valaha volt legjobb
játékosának választottak meg, Albert Flórián, aki egyedüli magyar labdarúgóként kapta meg a
France Football c . tekintélyes szaklap által alapított Ballon d'Or trófeát, azaz az Aranylabdát,
és a felsorolás még hosszasan folytatható lenne .

Kevés ország büszkélkedhet olyan futballtörténelemmel, mint hazánk, ezért fontos ,
hogy a labdarúgás szeretete megmaradjon, s e sportág a jövőben is betölthesse azt a semm i
máshoz nem hasonlítható közösségépít ő szerepét, amit leginkább akkor érhetünk tetten ,
amikor nemzeti tizenegyünk pályára lép .

Éppen ezért elszomorító az, hogy az Önkormányzati Minisztérium nem tesz me g
mindent azért, hogy a magyar labdarúgó-válogatott európai színvonalú pályán, a szurkoló k
igényeinek megfelelő stadionban játszhassa le mérk őzéseit neves ellenfeleivel az Európa-
bajnoki vagy éppen a világbajnoki selejtezők során.

Török Ottó sportszakállamtitkár beszámolója szerint nem áll rendelkezésre elegend ő
állami forrás a Puskás Ferenc stadion rekonstrukciójára, így ez a fejlesztés felfüggesztésr e
került. Jelen állás szerint tehát sem az egykor Népstadionnak hívott pálya felújítása, sem eg y
új „Nemzeti Labdarúgó Aréna” megépítése nem várható — pedig mindkett őre volt
kormányzati ígéret .

Kérdezem Miniszter Úrtól : Mennyi pénzt fordít a Kormány, benne a sportért felel ős
minisztérium reprezentációs illetve marketing kiadásokra? Ezen összeg átcsoportosításáva l
elképzelhető-e, hogy mégis jutna forrás a Puskás Ferenc stadion felújítására? Látja-e esélyé t
annak, hogy a közeljöv őben európai színvonalú „Nemzeti Labdarúgó Ari' a” épüljön
Magyarországon ?
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